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PROCES VERBAL
Incheiat astazi 28 aprilie 2022in sedinta ordinara

a Consiliului local Bucu convocatadeindata
|

La prezenta sedinta ordinara,pe luna aprilie, convocata legal prin Dispozitia părulcomunei Bucu nr.90/ 20.04.2022 participa toti consilierilor locali ai comunei Bucu.De asemenea,
la prezenta sedinta participade drept, conform prevederilor legale, secretarul general aledomnul Raceanu Alexandru. Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local Bucu, in (sala de
sedinte, incepand cu orele 16,30. |

In deschiderea sedintei, domnul secretar general face cunosutca domnul prinar este
invitat tot la aceasta ora la o sedinta jubileu la Consiliul judetean Ialomita legata de30 de ani de
administratie, invitatie care nu a putut fi declinata dat fiind importanta evenimentului.

Presedintele de sedinta este domnul consilier local Oprea Cornel, conform. prevederilor
HCL nr.5/31.01.2022.In deschiderea sedintei, domnul presedinte Oprea Cornel face cunoscut
proiectul ordinii de zi, propus de catre domnul primar in dispozitia de convocare, respectiv in

convocator, dupa cum urmeaza:
|

1.adoptarea Hotararii privind indexarea Valorilor impozabile impozitelorsi taxelor lo-
cale,celorialtor taxe asimilate acestora,amenzilor din Codul fiscal aplicabile in anul fiscal! 2023
la nivelul comunei Bucu precum si aprobareaaltor masuriprivind impozitele si taxele locale;

2.adoptarea Hotararii privind analiza si aprobarea executiei bugetare | pentru
trimestrul | al anului 2022;

3.adoptarea Hotararii privind aprobarea Strategiei de dezvoltare locală a Comunei
Bucu 2021-2027;

4.adoptarea Hotars privind aprobarea cuantumului lunar al burselor de care pot
beneficia elevii din învăţământul preuniversitar de stat delanivelul comunei Bucu si numarul
acesora în anul şcolar 2021 - 2022 incepand cusemestrul2; |

Se supune lavotsi, cu unanimitate este votata ordinea deziasedintei, cu mentiuneaca
nu sunt alte proiecte dehotarari suplimentare.lnainte de a se treceIa dezbaterea primului punct
din aceasta, domnul presedinte roaga peceiprezenti sa fie scurti la inscrierea la cuvant, concisi,
astfel incat sedinta sa aiba eficienta maxima. De asemenea, supune la vot procesele verbale ale
ultimelor sedinte, respectiv celal sedintei ordinare din data de 03.03.2022 si celei extraordinare
convocata de indata din data de 05.04.2022.Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe Lin ca

procesul verbal al sedintei extraordinare-ultima-nu este inca publicat. |

Nu sunt discutii, cu unanimitate fiind aprobate cele doua procese verbale.
In continuare se abordeaza primul punctal ordineide zi, respectiv adoptarea Hotararii

privind indexarea Valorilor impozabile,impozitelor si taxelor locale,celorlaltor taxe asimilate
acestora,amenzilor din Codul fiscal aplicabile in anul fiscal 2023 la nivelul su Bucu

precum si aprobarea altormasuri privind impozitele si taxele locale
Privind acest proiect de hotarare, domnul secretar general citeste referatul de aprobare

al domnului primar, prin care se sustine proiectul de hotarare,in sensul rentei tutuor
impozitelor si taxelor aplicabile in acest an, care se indexeaza cu rata inflatiei oficiale de 5,1

%.Dupa citirea referatului, domnul secretar general arata ca era obligatoriu a se adoptă aceasta



Stelica intreabadaca impozitele si taxele locale s-ar putea micsora.Domnul secretar general arata
ca suntniveluri minime si maxime in Codul fiscal care pot fi aplicate.Consiliul local a, stabilit
anterior aceste niveluri, care an de an se indexeaza,dupa cum binese cunoaste-In pluţ,se pot
aplica cote aditionale.Se pareca anul viitor aceasta inflatie vafi cu doua cifre in mod ah dat
fiind virulenta cresterii preturilor in ultima perioada.Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe
spune ca hotararile noastre sunt complicate si cetateanul nu intelege.Domnul secretar lgeneral
arataca hotararile trebuie sa cuprinda ceea ce este necesar legal, sa faca fata cerintelor organului
de control si in primul rand safie legale.Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe mai intreaba
despre cotelede 13,66 % din dispozitivul Hotararii.Domnul secretar general arata ca acestea au
fost incluse in urma cu mai multi ani, candatrebuit sa se compenseze unele impozite si
taxe,pentru a ramane la cel putin nivelul preexistent al acestora.De atunci,spre stiinta| ele se
preiau in textul hotararii.Acest procent nuse suprapune cucel de 5,1%. Domnul consilier local
Dimache Ionut Jenel arata ca exista limite minime si maxime în Codul fiscal privind stabilirea
impozitelor in functie de care se stabilesc valorile impozabile,pe tipuri si categorii, kare se
corecteaza ulteriorcu coeficientul de corectie si evidentse indexeaza anual.Domnul consilier
local Gheorghe Gheorghe arata ca cetatenii nu au facut intampinari la proiectul taxelor poatesidatorita faptului ca este complicat,La alte primarii din tara exista hotarari foarte simple.Domnul
secretar general arata ca nu estevina noastra,sunt si legile complexe si complicate, o hotarare
trebuind sa continaceea ce este necesar.Tot domnul consilier local Gheorghe Gheorghe intreaba
cear trebui sa facem sa scada impozitelesi taxele locale.Domnul secretar general arata ca in
contextul cresterii generale a tuturorpreturilor este destul de greu ca domnul primarsa poata fide acord cu acest aspect, la fel ca majoritatea primarilor, care trebuie sa asigure, prin! buget-
implicit prin taxesi impozite-functionarea institutiilor si o dezvoltare minima cel putin.In principiu
trebuie documentata scaderea propusa;insa un principiu valabil si demonstrat in realitate leste ca
nuse pot crea venituri bugetare mai mici,mai ales cand inflatia estepozitiva si este mare.
Domnul presedinte Oprea Cornel intreaba daca mai sunt probleme legate de acest praliect de

hotarare.Nu sunt inscrieri la cuvant astfel ca supune la votsi, cu majoritate -se consemneaza un
vot contra-Dragomir Stelica si doua abtineri-Gheorghe Gheorghe si Manda Dumitru-se adopta
Hotararea privind indexarea Valorilor impozabile,impozitelor si taxelor locale,celorialtor taxe
asimilate acestora,amenzilor din Codul fiscal aplicabile in anul fiscal 2023 la nivelul comunei
Bucu precum si aprobarea altor masuriprivind impozitele si taxele locale.
Urmatorul proiect de hotarare inclus in ordinea de zi aprobata este cel privind anbliza si
aprobarea executiei bugetare pentru trimestrul | al anului 2022.Referitor la acest project de
hotarare, domnul secretar general citeste materialele insotitoare, prezentand cifrele, aratand ca
în luna mai va trebui sa reluam aprobarile efectuate, aproband executia pe intregul an 2024, desi,
trimestrial aceasta este deja aprobata.Nu maisunt discutii, domnul presedinte supunand
proiectul de hotarare votului.In unanimitate se adopta Hotararea privind analiza si aprbbarea
executiei bugetare pentru trimestrul| al anului 2022,
Urmatorul punct din ordinea de zi este cel privind adoptarea Hotararii privind aprobarea

Strategiei de dezvoltare locală a Comunei Bucu 2021-2027.
Privind acest proiect de hotarare, domnul secretar generalprezinta materialele careil insotesc

precum si Strategia respectiva, aratand ca acest proiect a fost postat pe internet pentru
transparenta.Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe intreabacat a costat.Domnul secretar
general arata ca din cateisi aduce aminte ca 10 mii lei.Domnul consilier local Gheorghe Gheorghe
considera ca daca stateam toti la o masa reuseam sa intocmimostrategie mai buna ca ceadefata.Considera ca strategiile trebuie sa fie duse la indeplinire.Domnul secretar general ațata ca
atat timp catnu avem personal cu astfel de atributii, urmarirea realizarii proiectelordin strategie
este delicata, maiales in timpurile pe carele traim.Unele din proiectele din Strategie |se vorîdâniiăi lealnini Paid



pentru accesarea diferitelor proiecte, intrucat la fiecare proiect de finantare de regulaj se cer
datedin strategie.Ca urmare aceasta trebuie sa existe si sa contina o serie intreaga de obiective
principale.In continuare, nemaifiind discutii, se supune la vot si, cu unanimitate este adoptataHotararea privind aprobarea Strategiei de dezvoltare locală a Comunei Bucu 2021-2027.

Ultimul proiect de hotarare supus atentiei plenului in sedinta de astazi este cel lprivind
aprobarea cuantumului lunar al burselor de care pot beneficia elevii din învăţământul
Preuniversitar de stat de Ia nivelul comunei Bucu si numarul acesora în anul şcolar 2021- 2022
incepand cu semestrul 2.Privind acest proiect de hotarare este acordat cuvantul domnului
consilier local Dimache Ionut —Jenel, care prezinta motivatia adoptarii acestei hotarari, dansul
cunoscand foarte bine situatia.Sunt intrebari privind numarul de burse, pe categoriile respective,
cunatumuri,numar de elevi ai scolii etc.

In continuare, domnul presedinte intreaba daca mai sunt intrebari referitoare la acest
proiect de hotarare.Intrucat nu se inscrie nicio persoana la cuvant, supune la vot, constatandu-se
ca Hotararea privind aprobarea cuantumului lunar al burselor de care pot beneficia elevii din
învățământul preuniversitar de stat de la nivelul comunei Bucu si numarul acesoraînanul
şcolar 2021 - 2022 incepand cu semestrul 2 s-a adoptatcu unanimitate de voturi,

In finalul sedintei domjul Dragomir Stelica intreaba despre taiatul ierbii, domnul viceprimar
Bucur Teodoru aratand ca nu mai are oameni, chiarsi cei de la ajutorul social fiind extrem de
putini.DomnulDragomir Stelicaarataca dansul nu s-ar opune Ianoi angajari de muncitori. Mai se
discuta si despre parcarea autovehiculelor, domnul secretar general aratand ca in urma bu mai
multi ani s-a incercat interzicerea parcarilor microbuzelor si autovehiculelor de transport pedomeniul public, Curtea de Apel Bucuresti fiind impotriva unei astfel de abordari.

Nemaifiind probleme in ordinea dezi, care a fost epuizata, si nici alte discutii, domnul
presedinte declara sedinta inchisa.

Drept pentru cares-a intocmit prezentul proces-verbal al sedintei, careva fi publicatpesite-ul www. primariabucu.ro la rubrica monitorul oficial local
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